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Generalforsamling 
Tirsdag 3. maj 2023 kl. 17.15 

På Comwell i Middelfart 

 

Referat 
 
Velkomst 

• Formand Charlotte Breinholt bød deltagerne velkommen til den ordinære 
generalforsamling, der traditionen tro afholdtes som led i årets konference. 

• Godt 40 stemmeberettigede deltagere inkl. bestyrelsen var mødt frem til 
generalforsamlingen. 

 
1. Valg af dirigent og godkendelse af lovlighed 

• Bestyrelsen indstillede direktør Lars Lindskov fra Lindskov Communication, der ud over 
kommunikationsopgaverne med hjemmeside, nyhedsbreve, sociale medier, magasin og 
podcast/webcast mm varetager sekretariatsfunktionen. 

• Lars Lindskov blev valgt og kunne med fremlagt dokumentation for indkaldelse1 
konstatere, at generalforsamlingen var lovlig indkaldt med dagsorden iht vedtægterne2. 

 
2. Valg af referent 

• Bestyrelsen indstillede journalist Sandra Nielsen fra Lindskov. Sandra Nielsen blev valgt. 
 
3. Fremlæggelse af bestyrelsens beretning og fremtidige planer  

• Formanden gennemgik bestyrelsens beretning - og takkede bestyrelsen, kritisk revisor og 
samarbejdspartnere for samarbejdet gennem året. 

• Generalforsamlingen tog formandens beretning til efterretning. 
 

4. Fremlæggelse af årsregnskab til godkendelse 

• Kasserer Stig Holm præsenterende regnskabet, der viser et negativt resultat på -184.289 
kroner3. Foreningen har været gennem en turbulent tid – ikke mindst med medlemsfald i 
coronanedlukningen, hvilket har medført nedgang i kontingentindtægter. Herudover har 
konferencen i modsætning til tidligere ikke givet overskud de seneste år (aflyst i 2020 og 
2021 pga corona, hvilket har tæret på reserverne), ligesom annonceindtægter til 
magasinet er udeblevet. Bureauet har påtaget sig udgiften med at producere og udsende 
magasinet de seneste år, hvilket ikke er holdbart. Også af klima/miljømæssige årsager 
anbefaler bestyrelsen derfor, at magasinet fremover udgives online, hvilket forsamlingen 
bakkede op om. Endelig skal udgifter til bogføring nedbringes, hvilket bestyrelsen har 
bedt sekretariatet om at indlede en proces med at reforhandle aftalen med nuværende 
samarbejdspartner eller evt. finde en ny i samarbejde med revisionen. Disse forslag vil 
blive gennemgået under punktet med budget 2023/2024. 

• Forsamlingen godkendte regnskabet. 
 
  

 
1 https://arbejdsmiljonet.dk/indkaldelse-til-generalforsamling-2023/ 
2 https://arbejdsmiljonet.dk/wp-content/uploads/2023/04/Dagsorden-generalforsamling-2023-ArbejdsmiljoeNET.pdf 
3 https://arbejdsmiljonet.dk/wp-content/uploads/2023/06/SKM_C25823052213040.pdf 
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5. Indkomne forslag, der ønskes behandlet på generalforsamlingen 

• Som følge af det økonomiske resultat indstiller bestyrelsens til generalforsamlingen at 
hæve medlemskontingentet fra 2024 fra 1.495 til 1.995 / år excl. moms for at bringe 
foreningens økonomi i balance igen. 

• For at modernisere foreningens vedtægter har bestyrelsen og sekretariatet arbejdet med 
en række ændringer, der bedre afspejler organisations- og medlemsstruktur, samt 
kommunikationskanaler. 

• Herudover var der ikke indkommet forslag. 
 

6. Ændring af ArbejdsmiljøNETs vedtægter iht. fremsendt materiale 

• Dirigenten gennemgik de af bestyrelsen foreslåede vedtægtsændringer.4 

• Hovedgrebet i disse er, at hele bestyrelsen fremover vælges direkte på 
generalforsamlingen samt indførelse af to-faktor godkendelse af vedtægtsændringer. 
Derudover en række sproglige optimeringer og konsekvensrettelser. 

• Generalforsamlingen drøftede og godkendte ændringsforslagene. 
 
7. Forelæggelse af budget 2023 og fastlæggelse af årskontingent 2024 

• Kasserer Stig Holm redegjorde for budgettet 2023 og et indblik i 2024-forecast. 

• Bestyrelsen foreslog en kontingentforhøjelsen til 1.995 kroner excl. moms, hvilket 

forsamlingen tilsluttede sig. Flere med kommentarer om, at selv med forhøjelse var 

kontingentet meget rimeligt henset alle de ydelser og informationer et medlemskab giver 

adgang itl. 

8. Valg til bestyrelsen5 

• Valg af kasserer: Stig Holm blev genvalgt. 

• Valg af bestyrelsesmedlem: Tine Jeanette Busk ønskede at udtræde af bestyrelsen som 

medlem. Winnie Løfquist, som det seneste år har været suppleant, stillede op og blev 

valgt. 

• Valg af to suppleanter: Tine Jeanette Busk stillede sig til rådighed og blev valgt. Sanne 

Maegaard genopstillede og blev genvalgt. 

9. Valg af revisor 

• Bestyrelsen indstillede Rynord Revision Statsaut. Revisionsanpartsselskab, der har 
fungeret som ekstern revisor sidste år. Rynord blev genvalgt. 

 
10. Valg af kritisk revisor 

• Claus Lindorff Christensen genopstillede og blev genvalgt. 
 
11. Eventuelt 

• Ingen bemærkninger. 
 
Afslutning kl .18.15 

• Dirigenten erklærede generalforsamlingen for afsluttet og takkede for god ro og orden. 
 
 

 
4 https://arbejdsmiljonet.dk/wp-content/uploads/2023/04/Bestyrelsens-forslag-til-vedtaegtsaendringer.pdf 
5 eksisterende vedtægter, idet nye vedtægter træder i kraft efter generalforsamlingen 

https://rynordrevision.dk/

